
Motie 

 

”Breda voor iedereen en Breda Gelijk” 
(gebaseerd op een motie van de motiemarkt van Jos Koniuszek en Bernard van Gils) 

 

 

De volgende partijen dienen dit voorstel in:  

 

  

 

 

 

Marieke Wulffraat      Inge Verdaasdonk       Iwan Dienjes Pieter Goethart            Tanja Gommers 

 

 

 

 

 

 

Celeste van Kastel 

 

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen: 

 

We stellen vast dat:  

- Nederland in 2016 het VN-verdrag over toegankelijkheid heeft geratificeerd, en daarmee 

verplicht is om er voor te zorgen dat iedereen, ongeacht beperkingen of geaardheid mee moet 

kunnen doen aan de maatschappij;  

- Artikel 1 van de grondwet aangevuld is met Inwoners met een beperking/handicap;  

- De nieuwe norm NEN9120 voor toegankelijkheid (in en rondom) gebouwen nu voorligt ter 

consultatie aan de achterban; 

- Breda op het gebied van toegankelijkheid al veel heeft gedaan en doet; 

- Breda in 2018 de Access City Award heeft gewonnen. Een Europese prijs over toegankelijkheid 

van Steden.  

- We als stad vooruitstrevend willen zijn en blijven op het gebied van toegankelijkheid; 

- Het toetsen van bouwvergunningen op toegankelijkheid op dit moment niet gebeurt vanwege 

het nationale bouwbesluit volgens Breda Gelijk en Breda voor Iedereen. Hierdoor regelmatig 

achteraf belemmeringen geconstateerd worden nadat een gebouw klaar, of gerenoveerd is, en 

het duurder is om fouten achteraf te herstellen.  

 

We hebben nagedacht over en houden rekening met:  

- Dat algemeen bekend is dat voorkomen beter is dan genezen;  

- Dat demissionair minister de Jonge aangekondigd heeft om het bouwbesluit te gaan herzien;  

- Dat dit traject niet voor 2028 gevolgen gaat hebben voor het toetsen van vergunningen voor 

toegankelijkheid;  

- Dat het bestuur van Breda Gelijk als partner van Breda Voor Iedereen die ambitie 2030 deelt. 



- We nog deze bestuursperiode een herijking van de toegankelijkheidsagenda kunnen verwachten, 

waar we dieper op dit onderwerp zullen ingaan; 

 

We vragen het college om: 

• toegankelijkheid als uitgangspunt te nemen bij het ontwerpen van alle nieuwe publieke 

gebouwen; 

• vanaf heden er bij alle door de gemeente georganiseerde bijeenkomsten, waar mensen met 

een beperking aanwezig zijn, voor te zorgen dat deze bijeenkomsten ook voor hen 

toegankelijk zijn. 

 

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 4 juli 2024 

 

,voorzitter 

     
,griffier 


